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 ش.م.ع.ق الفالح التعليمية القابضةإعلان توزيع أرباح أسهم 

 

توزيع ، والمصادقة على 04/12/2025ش.م.ع.ق المنعقدة بتاريخ للفالح التعليمية القابضة قرار الجمعية العامة العادية ل إلحاقا

 ،2025 أغسطس 31عن السنة المالية المنتهية في  لكل سهم ریال قطري 0.0125 أرباح نقدية على السادة المساهمين بواقع 

 أغسطس 31ستتولى توزيع الأرباح عن السنة المالية المنتهية في  أن شركة إيداع للمساهمين القابضة التعليمية الفالحتعلن 

 عن مجموعة الفالح التعليمية القابضة وذلك من خلال مصرف قطر الاسلامي.، نيابة 2025

 يرجى من. ولدى شركة إيداع المسجلة معلوماتوفقا للمسيتم تحويل أرباح الأسهم مباشرة إلى الحسابات المصرفية للمساهمين 

 .شركة إيداعلدى تحديث معلومات حساباتهم المصرفية  المساهمين التأكد من

 

 

Announcement of Dividend Distribution for Al-Faleh Educational Holding Q.P.S.C. 

In accordance with the decision of the Ordinary General Assembly of Al-Faleh Educational Holding 

Q.P.S.C., held on December 04, 2025, to distribute cash dividends of QAR 0.0125 per share for the 

fiscal year ending on August 31, 2025, Al-Faleh Educational Holding announces that Edaa Company 

will handle the dividend distribution on behalf of Al-Faleh Educational Holding Group, through 

Qatar Islamic Bank (QIB). 

The dividends will be directly credited to the shareholders' bank accounts based on the account 

information registered with Edaa. Shareholders are kindly requested to ensure that their bank 

account details are updated with Edaa. 
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